

電影節目辦事處 Film Programmes Office

免費郵寄/電郵節目資料登記表格

Registration Form for Free Mailing/Email Service of Programme Information

電影節目辦事處定期主辦不同的電影節目，若你希望收取本辦事處的節目資料，請填妥表格，郵寄、傳真或電郵至香港九龍尖沙咀梳士巴利道十號香港文化中心行政大樓七樓電影節目辦事處。

The Film Programmes Office presents a variety of film programmes in Hong Kong regularly. If you wish to receive our programme information, please return the completed form to or via fax or email : Film Programmes Office, Level 7, Administration Building, Hong Kong Cultural Centre, 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon.

查詢 Enquiries : 2734 2900 圖文傳真 Fax: 2366 5206 電郵 E-mail: fpo@lcsd.gov.hk 網址 Website : www.lcsd.gov.hk

為方便電腦資料儲存，請用正楷填寫 Please complete in **BLOCK LETTERS** to facilitate computer data input.

姓名 Name:

(先生/女士*)

(Mr/Ms*)

地址 Address:

電郵 E-mail:

我希望以電郵 / 郵寄* 收取有關資料 I would like to receive the information by email / by post *

*請刪去不適用者 Delete where appropriate

Notification of Personal Data Collection

1. The information provided will be used by the Leisure and Cultural Services Department for mailing or emailing of publicity materials only.
2. Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), and in accordance with Section 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Ordinance, you have a right of access and correction of the personal data provided in this form.
3. Request for personal data access or correction should be addressed to the Film Programmes Office of the Leisure and Cultural Services Department by post, fax or email.

個人資料(私隱)收集聲明

1. 康樂及文化事務署將使用你提供的資料郵寄或電郵本辦事處的節目資料及作其他市場推廣的用途。
2. 除個人資料(私隱)條例(第 486 章)所訂明的豁免外，根據同一條例第 18 及 22 條及附表 1 第 6 項原則，你有權要求查閱及更改本表格內所載列的個人資料。
3. 如欲查閱或更改個人資料，請以書面形式向電影節目辦事處提出，其地址、傳真和電郵載於本表格上方。